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Protokół Nr I/ 2010 

z  I sesji Rady Gminy Nowa Słupia 
   odbytej w dniu 29 stycznia 2010 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Nowej Słupi 
w godz. 10.00- 14.40 

 

W sesji uczestniczyło 14 radnych na 15 ogółem. 
Nieobecny radny Sylwester Kozłowski. 
Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 
W obradach brali udział równieŜ sołtysi gminy Nowa Słupia.  
Lista obecności stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 
Nadto w posiedzeniu udział wzięli: 
1. Pan Wiesław Jerzy Gałka – Wójt Gminy Nowa Słupia, 
2. Pani Izabela Dziewięcka – Sekretarz Gminy Nowa Słupia, 
3. Pani Marzanna Jop – Skarbnik Gminy Nowa Słupia, 
4. Pani Agnieszka Lewandowska – Kierownik Zespołu Obsługi Szkół w Nowej Słupi,  
5. Pan Andrzej Romański – Kierownik Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej i Komunalnej w 

Rudkach, 
6. Pani Magdalena Białek – Mistrzyni Polski do lat 18 w trójboju siłowym, mieszkanka gm. 

Nowa Słupia, 
7. Pan Andrzej Nowak – redaktor gazety „Echo Dnia”.  
 

Ad. pkt. 1 Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad 

Na rozpoczęcie sesji Wójt Gminy oraz Przewodnicząca Rady Gminy wręczyli mistrzyni 
Polski do lat 18 w trójboju siłowym pani Magdalenie Białek z Baszowic, gm. Nowa Słupia 
list gratulacyjny oraz nagrodę pienięŜną w wysokości 1.000 zł. śyczyli mistrzyni olbrzymich 
sukcesów i kolejnych tytułów mistrzowskich. Pani Magdalena Białek w podziękowaniu za 
nagrodę nie ukrywała, Ŝe pieniądze te przeznaczy na dalsze treningi. 
 

Tym miłym akcentem Przewodnicząca Rady Gminy – pani Ewa Guz otworzyła obrady, 
przywitała radnych oraz wszystkich uczestników sesji. 
Na  podstawie  § 37  Statutu  Gminy  Nowa  Słupia  i  listy  obecności  radnych  stwierdziła  
quorum i oznajmiła, Ŝe obrady są prawomocne. 
 

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy pani Ewa Guz odczytała następujący porządek 
obrad:  
 

Porządek obrad:  
 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
3. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac pomiędzy sesjami. 
4. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działań pomiędzy sesjami. 
5. Podjęcie uchwał:  

-  w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Nowa Słupia, 
- w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Mirocice, 
- w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy na 2010 rok, 
- w sprawie przyjęcia planów pracy komisji Rady Gminy na 2010r., 
- w sprawie zmiany wyraŜenia zgody na zawarcie przez Zakład Gospodarki 
Mieszkaniowej i Komunalnej w Rudkach kolejnej umowy najmu lokalu na okres 
powyŜej 3 lat, 
- w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych w gminie Nowa Słupia na 2010 rok, 
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- w sprawie regulaminu przyznawania dodatków oraz innych składników 
wynagradzania nauczycielom zatrudnionym w szkołach prowadzonych przez gminę 
Nowa Słupia, 
- w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej, 
- w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej, 
- w sprawie szczegółowości budŜetu Gminy Nowa Słupia na 2010 rok. 

      6.  Uchwalenie budŜetu Gminy Nowa Słupia na 2010 rok. 
7.  Interpelacje i zapytania radnych. 

      8.  Wolne wnioski i informacje. 
9. Zamknięcie obrad. 

 

Uwag czy teŜ wniosków do powyŜszego porządku obrad nie zgłoszono. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy poddała ww. porządek obrad pod głosowanie: 
Głosowanie: 
za – 14  
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0   
W wyniku przeprowadzonego głosowania ww. porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 

Ad. pkt. 2 Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy pani Ewa Guz zadała pytanie czy są uwagi, co do treści 
protokołu z obrad poprzedniej sesji. Uwag takich nie zgłoszono. Poinformowała takŜe Radę, 
iŜ nie wpłynęła Ŝadna poprawka, co do treści tego protokołu, wobec czego poprosiła                      
o formalne przyjęcie protokołu z IX sesji Rady Gminy Nowa Słupia odbytej w dniu                      
30 grudnia 2009 roku. 
Głosowanie: 
za – 13 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 1   
W wyniku głosowania protokół Nr IX/2009 z IX sesji Rady Gminy Nowa Słupia odbytej              
w dniu 30.12.2009r. został przyjęty.   

Ad. pkt. 3 Sprawozdanie Wójta Gminy z prac pomiędzy sesjami. 
 

Wójt Gminy pan Wiesław Jerzy Gałka poinformował, Ŝe w okresie od ostatniej sesji odbytej 
w dniu 30.12.2009r. zajmował się min.:  
- wspólnie z radnymi: panią Ewą Pastuszyńską i panem Sylwestrem Kozłowskim oraz  
sołtysami: panią Jadwiga Kot  i panem Stanisławem Marcem zorganizował dwa zebrania Rad 
Sołeckich w Nowej Słupi i Mirocicach celem wypracowania przez Rady Sołeckie zadań do 
wykonania w ramach projektów planów odnowy tych miejscowości. W ślad za tymi dwoma 
posiedzeniami Rad Sołeckich zorganizował zebrania wiejskie dla całej społeczności tych 
miejscowości. Mieszkańcy przyjęli przedłoŜone Plany Odnowy Miejscowości Nowa Słupia        
i Mirocice, 
- wspólnie z radnym panem Ryszardem Karpińskim i sołtysem panem Robertem Cieślikiem 
zorganizował zebranie wiejskie w Starej Słupi połączone ze szkoleniem przeprowadzonym 
przez Powiatowe Biuro Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa w Kielcach. 
Na tych trzech zebraniach wiejskich przedstawił min. sprawozdanie z wykonanych zadań,            
a takŜe przedstawił projekt budŜetu gminy na 2010 rok, 
- odbył spotkanie w władzami Gminy Łagów w sprawie realizacji wcześniej zawartego 
porozumienia w sprawie modernizacji i wzmocnienia w ilość wody ujęcia w Woli Zamkowej. 
Potwierdzono ustalenia wynikające z porozumienia oraz go uszczegółowiono. Potwierdzono, 
Ŝe ujęcie w Płuckach wybuduje własnymi środkami gm. Łagów, a gm. Nowa Słupia 
własnymi środkami wybuduje magistralę wodociągową z ujęcia w Płuckach do zbiorników               
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w Woli Zamkowej (2,3 km) . Trzecie zadanie wynikające z porozumienia będzie dotyczyło 
modernizacji ujęcia wody w Woli Zamkowej, polegającej na budowie stacji uzdatniania 
wody, przebudowie studni i zbiorników oraz wymianie rur Ŝeliwnych od studni do 
zbiorników oraz do granic miejscowości Paprocice,  
- spotkał się ze Starostą Kieleckim w sprawie modernizacji dróg powiatowych na 2010r. 
Zgłosił konieczność modernizacji dwóch dróg powiatowych: Dębno – cmentarz w kierunku 
Wojciechowa oraz Włochy – Wieloborowice, 
- ogłoszone zostały następujące przetargi: przetarg na budowę oczyszczalni ścieków                      
w Rudkach, na II etap wodociągu w Jeleniowie (ponad 10 km.), na modernizację oświetlenia 
ulicznego w całej gminie, na budowę wodociągu przy ul. Łazy w Nowej Słupi, 
- trwa modernizacja II etapu remontu budynku Gminnego Ośrodka Kultury w Nowej Słupi z/s 
w Rudkach, 
- ogłoszony został konkurs ofert na upowszechnianie kultury fizycznej i sportu oraz 
przeciwdziałanie patologiom społecznym. Stowarzyszenia będą miały czas do 12 lutego br. na 
złoŜenie ofert, 
- ogłoszone zostało zaproszenie do złoŜenia propozycji cenowej na zakup mebli biurowych do 
wyremontowanych pomieszczeń po byłej sali konferencyjnej, 
- wspólnie z GOK zorganizowany został Gminny Przegląd Przedstawień Jasełkowych, 
- aktualnie opracowywany jest projekt promocji kulturalnej i gospodarczej gminy celem 
złoŜenia wniosku o dofinansowanie ze środków UE (1.800.000 zł), 
- złoŜony został wniosek o pozwolenie na budowę III etapu wodociągu w Jeleniowie, 
- uczestniczył w naradzie w sprawie organizacji „Tygodnia Jagiellońskiego” na Świętym 
KrzyŜu (data: 16-23 czerwca br.). Ustalono, Ŝe głównym punktem „Tygodnia 
Jagiellońskiego” będzie rekonstrukcja pielgrzymki króla Władysława Jagiełły z Nowej Słupi 
na Święty KrzyŜ, 
- spisał jeden testament, 
- uczestniczył wspólnie z przewodniczącą Rady Gminy, radnymi z Rudek i Sosnówki na 
choince szkolnej zorganizowanej przez Radę Rodziców ze Szkoły Podstawowej w Jeleniowie, 
- w najbliŜszy wtorek spotka się z profesorem Orzechowskim w sprawie projektu nowej 
formuły Dymarek Świętokrzyskich. 
 

Następnie pan Wójt odczytał złoŜone na jego ręce zaproszenie od partnerskiego samorządu  
XX Dzielnicy Budapesztu - Pesterzsebet min. dla dwudziestoosobowej młodzieŜowej 
delegacji z naszej gminy na festiwal kulturalny w Budapeszcie.    
Poinformował takŜe, Ŝe w skutek intensywnej kampanii promocyjnej poprzez przeróŜny 
sposób, ukazały się informacje w ogólnopolskiej prasie o Świętym KrzyŜu i Nowej Słupi, tj. 
w Dzienniku „Gazeta Prawna” oraz w czasopiśmie samorządu terytorialnego „Wspólnota” 
(artykuły bezpłatne). Dodał takŜe, Ŝe wpływają do urzędu kolejne wnioski o udostępnianie 
informacji publicznych, często w tych samych sprawach i od tych samych osób. 
W tym miejscu posiedzenia na prośbę pana Wójta Gminy głos zabrała Sekretarz Gminy pani 
Izabela Dziewięcka, która przedstawiła informację w zakresie wniosków o udostępnienie 
informacji publicznej złoŜonych do Urzędu Gminy Nowa Słupia w okresie 2009 i 2010r. 
Pani Sekretarz przybliŜyła min. stan prawny regulujący dostęp obywateli do informacji 
publicznej, podała ilość złoŜonych wniosków w 2009 r. i w styczniu 2010r. I tak:  
- w 2009r. wpłynęło 15 wniosków od 12 wnioskodawców o udzielenie ok. 80 informacji 
publicznych, 
- w 2010r. (w okresie od 1 do 25 stycznia) wpłynęło 4 wnioski od 3 wnioskodawców                   
o udzielenie 11 informacji publicznych. Jeden z nich pochodził od radnego z Nowej Słupi               
i dwa od radnego powiatowego. śądania wniosków radnych w dwóch przypadkach są 
identyczne i dotyczą udostępnienia w formie kserokopii akt prowadzonego od roku 1975 r. 
przez Urząd Gminy w Nowej Słupi postępowania w przedmiocie uwłaszczenia nieruchomości 
połoŜonej w Nowej Słupi przy ulicy Świętokrzyskiej nr 20. Przy takim Ŝądaniu wniosków            
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o udzielenie informacji publicznej zachodzi konieczność analizy dokumentów przez 
pracowników urzędu w celu przede wszystkim ustalenia, czy mogą one stanowić informację 
publiczną i czy zachodzi konieczność ich przetworzenia. Jest to powaŜny i odpowiedzialny 
wkład pracy urzędu związany z dokonywaniem analizy ogromu dokumentów, usuwania 
danych chronionych prawem np. danych osobowych osób prywatnych tam ujawnionych. 
Przygotowaniem tych dokumentów zajmują się dwie osoby (w tym radca prawny urzędu 
gminy). 
 

Ad. pkt. 4 Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działań pomiędzy sesjami 
 

Sprawozdania dokonała Przewodnicząca Rady Gminy pani Ewa Guz. Poinformowała, Ŝe               
w tym okresie reprezentowała Radę na następujących uroczystościach i spotkaniach: 
- w spotkaniu z samorządem uczniowskim w Jeleniowie, 
- na XII Przeglądzie Gminnych Przedstawień Jasełkowych w Gminnym Ośrodku Kultury              
w Nowej Słupi z/s w Rudkach, 
- na zabawie choinkowej w Szkole Podstawowej w Jeleniowie, 
- na dotychczasowych zebraniach wiejskich w Mirocicach, Nowej Słupi i Paprociach. 
Poza tym, wraz z Panem Wójtem przygotowywała materiały na dzisiejszą sesję oraz w kaŜdą 
środę pełniła dyŜury w urzędzie gminy. 
  

Ad. pkt. 5.  Podjęcie uchwał 
 

Przewodnicząca Rady Gminy pani Ewa Guz poinformowała, Ŝe projekty uchwał zostały 
omówione i pozytywnie zaopiniowane na połączonym posiedzeniu komisji Rady Gminy. 
 

- w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Nowa Słupia 
 

Pytań czy teŜ uwag do powyŜszego projektu uchwały nie zgłoszono. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior odczytał projekt uchwały                          
Nr I/1/10 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 29 stycznia 2010r. w sprawie zatwierdzenia Planu 
Odnowy Miejscowości Nowa Słupia. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
Głosowanie: 
za – 14 radnych: p. Marian Borowiecki, p. Jerzy Domański, p. Adam Gałka, p. Henryk 
Gąsior, p. Ewa Guz, p. Ryszard Karpiński, p. Urszula Kozłowska, p. Leszek Kulpiński,  p. Jan 
Marzec, p. Zenobiusz Nowiński, p. Ewa Pastuszyńska, p. Kazimierz Pawlik, p. Rafał 
Piasecki, p. Jerzy Roman.                
przeciw – 0 

wstrzymało się – 0    
 

W wyniku głosowania uchwała Nr I/1/10 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 29 stycznia 2010r 
została przyjęta jednogłośnie. 

 

- w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Mirocice 
 

Pytań czy teŜ uwag do powyŜszego projektu uchwały nie zgłoszono. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior odczytał projekt uchwały                          
Nr I/2/10 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 29 stycznia 2010r. w sprawie zatwierdzenia Planu 
Odnowy Miejscowości Mirocice. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
Głosowanie: 
za – 14 radnych: p. Marian Borowiecki, p. Jerzy Domański, p. Adam Gałka, p. Henryk 
Gąsior, p. Ewa Guz, p. Ryszard Karpiński, p. Urszula Kozłowska, p. Leszek Kulpiński,  p. Jan 
Marzec, p. Zenobiusz Nowiński, p. Ewa Pastuszyńska, p. Kazimierz Pawlik, p. Rafał 
Piasecki, p. Jerzy Roman.                
przeciw – 0 

wstrzymało się – 0    
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W wyniku głosowania uchwała Nr I/2/10 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 29 stycznia 2010r 
została przyjęta jednogłośnie. 

- w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy na 2010 rok 
 

Pytań czy teŜ uwag do powyŜszego projektu uchwały nie zgłoszono. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior odczytał projekt uchwały                          
Nr I/3/10 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 29 stycznia 2010r. w sprawie zatwierdzenia planu 
pracy Rady Gminy na 2010 rok. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
Głosowanie: 
za – 14 radnych: p. Marian Borowiecki, p. Jerzy Domański, p. Adam Gałka, p. Henryk 
Gąsior, p. Ewa Guz, p. Ryszard Karpiński, p. Urszula Kozłowska, p. Leszek Kulpiński,  p. Jan 
Marzec, p. Zenobiusz Nowiński, p. Ewa Pastuszyńska, p. Kazimierz Pawlik,  p. Rafał 
Piasecki, p. Jerzy Roman.                
przeciw – 0 

wstrzymało się – 0    
 

W wyniku głosowania uchwała Nr I/3/10 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 29 stycznia 2010r 
została przyjęta jednogłośnie. 

 

- w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Gminy na 2010r. 
 

Radny pan Ryszard Karpiński podkreślił, Ŝe praca komisji na połączonych posiedzeniach jest 
bardzo dobrym rozwiązaniem. 
Radny pan Adam Gałka podkreślił, Ŝe plan pracy komisji budŜetu i gospodarki rolnej nie 
posiada odniesienia się do oceny inwestycji gminnych oraz stanu zadłuŜenia gminy. 
Radny pan Zenobiusz Nowiński był tego samego zdania co radny pan Adam Gałka. 
Przewodniczący ww. komisji pan Ryszard Karpiński stwierdził, Ŝe ten plan był pozytywnie 
zatwierdzony na komisjach.  
Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior odczytał projekt uchwały                          
Nr I/4/10 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 29 stycznia 2010r. w sprawie przyjęcia planów 
pracy stałych komisji Rady Gminy na 2010r. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
Głosowanie: 
za – 11 radnych: p. Marian Borowiecki, p. Henryk Gąsior, p. Ewa Guz, p. Ryszard Karpiński, 
p. Urszula Kozłowska, p. Leszek Kulpiński, p. Jan Marzec, p. Ewa Pastuszyńska,                       
p. Kazimierz Pawlik,  p. Rafał Piasecki, p. Jerzy Roman.                
przeciw – 1 radny p. Zenobiusz Nowiński 
wstrzymało się – 2 radnych: p. Jerzy Domański, p. Adam Gałka.    
 

W wyniku głosowania uchwała Nr I/4/10 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 29 stycznia 2010r 
została przyjęta przy jednym głosie przeciw i dwóch głosach wstrzymujących się. 

 

- w sprawie zmiany wyraŜenia zgody na zawarcie przez Zakład Gospodarki 

Mieszkaniowej i Komunalnej w Rudkach kolejnej umowy najmu lokalu na okres powyŜej 

3 lat 
 

Na prośbę radnego pana Leszka Kulpińskiego wprowadzenia do niniejszego projektu uchwały 
dokonał kierownik Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej i Komunalnej w Rudkach pan 
Andrzej Romański. 
Pytań czy teŜ uwag do powyŜszego projektu uchwały nie zgłoszono. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior odczytał projekt uchwały                          
Nr I/5/10 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 29 stycznia 2010r. w sprawie zmiany wyraŜenia 
zgody na zawarcie przez Zakład Gospodarki Mieszkaniowej i Komunalnej w Rudkach 
kolejnej umowy najmu lokalu na okres powyŜej 3 lat. 
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Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
Głosowanie: 
za – 14 radnych: p. Marian Borowiecki, p. Jerzy Domański, p. Adam Gałka, p. Henryk 
Gąsior, p. Ewa Guz, p. Ryszard Karpiński, p. Urszula Kozłowska, p. Leszek Kulpiński,  p. Jan 
Marzec, p. Zenobiusz Nowiński, p. Ewa Pastuszyńska, p. Kazimierz Pawlik,  p. Rafał 
Piasecki, p. Jerzy Roman.                
przeciw – 0 

wstrzymało się – 0    
 

W wyniku głosowania uchwała Nr I/5/10 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 29 stycznia 2010r 
została przyjęta jednogłośnie. 

 

- w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w gminie Nowa Słupia na 2010 rok 
 

Pytań czy teŜ uwag do powyŜszego projektu uchwały nie zgłoszono. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior odczytał projekt uchwały                          
Nr I/6/10 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 29 stycznia 2010r. w sprawie przyjęcia Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w gminie Nowa Słupia 
na 2010 rok. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
Głosowanie: 
za – 14 radnych: p. Marian Borowiecki, p. Jerzy Domański, p. Adam Gałka, p. Henryk 
Gąsior, p. Ewa Guz, p. Ryszard Karpiński, p. Urszula Kozłowska, p. Leszek Kulpiński,  p. Jan 
Marzec, p. Zenobiusz Nowiński, p. Ewa Pastuszyńska, p. Kazimierz Pawlik,  p. Rafał 
Piasecki, p. Jerzy Roman.                
przeciw – 0 

wstrzymało się – 0    
 

W wyniku głosowania uchwała Nr I/6/10 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 29 stycznia 2010r 
została przyjęta jednogłośnie. 

 

- w sprawie regulaminu przyznawania dodatków oraz innych składników 

wynagradzania nauczycielom zatrudnionym w szkołach prowadzonych przez gminę 

Nowa Słupia 
 

Pytań czy teŜ uwag do powyŜszego projektu uchwały nie zgłoszono. 
Odstąpiono od odczytania projektu niniejszej uchwały ze względu na obszerność jej treści. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem uchwały nr I/7/10 Rady 
Gminy Nowa Słupia z dnia  styczni1 r. w sprawie regulaminu przyznawania dodatków oraz 
innych składników wynagradzania nauczycielom zatrudnionym w szkołach prowadzonych 
przez gminę Nowa Słupia. 
Głosowanie: 
za – 14 radnych: p. Marian Borowiecki, p. Jerzy Domański, p. Adam Gałka, p. Henryk 
Gąsior, p. Ewa Guz, p. Ryszard Karpiński, p. Urszula Kozłowska, p. Leszek Kulpiński,  p. Jan 
Marzec, p. Zenobiusz Nowiński, p. Ewa Pastuszyńska, p. Kazimierz Pawlik,  p. Rafał 
Piasecki, p. Jerzy Roman.                
przeciw – 0 

wstrzymało się – 0    
 

W wyniku głosowania uchwała Nr I/7/10 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 29 stycznia 2010r 
została przyjęta jednogłośnie. 

 

 
 
 



 7 

- w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej  
(dot. zadania: „Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 751 na odcinku Nowa Słupia Ostrowiec  Św. wraz          
z obwodnicą miejscowości Nowa Słupia(2006-2011)) 

Pytań czy teŜ uwag do powyŜszego projektu uchwały nie zgłoszono. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior odczytał projekt uchwały                          
Nr I/8/10 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 29 stycznia 2010r. w sprawie udzielenia pomocy 
rzeczowej. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
Głosowanie: 
za – 14 radnych: p. Marian Borowiecki, p. Jerzy Domański, p. Adam Gałka, p. Henryk 
Gąsior, p. Ewa Guz, p. Ryszard Karpiński, p. Urszula Kozłowska, p. Leszek Kulpiński,  p. Jan 
Marzec, p. Zenobiusz Nowiński, p. Ewa Pastuszyńska, p. Kazimierz Pawlik,  p. Rafał 
Piasecki, p. Jerzy Roman.                
przeciw – 0 

wstrzymało się – 0    
 

W wyniku głosowania uchwała Nr I/8/10 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 29 stycznia 2010r 
została przyjęta jednogłośnie. 

 

- w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej  
(dot. zadania: „Modernizacja drogi wojewódzkiej z Nowej Słupi do Sosnówki (budowa chodnika przy 
drodze wojewódzkiej nr 756) (2008-2011)) 

 

Pytań czy teŜ uwag do powyŜszego projektu uchwały nie zgłoszono. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior odczytał projekt uchwały                          
Nr I/9/10 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 29 stycznia 2010r. w sprawie udzielenia pomocy 
rzeczowej. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
Głosowanie: 
za – 14 radnych: p. Marian Borowiecki, p. Jerzy Domański, p. Adam Gałka, p. Henryk 
Gąsior, p. Ewa Guz, p. Ryszard Karpiński, p. Urszula Kozłowska, p. Leszek Kulpiński,  p. Jan 
Marzec, p. Zenobiusz Nowiński, p. Ewa Pastuszyńska, p. Kazimierz Pawlik,  p. Rafał 
Piasecki, p. Jerzy Roman.                
przeciw – 0 

wstrzymało się – 0    
 

W wyniku głosowania uchwała Nr I/9/10 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 29 stycznia 2010r 
została przyjęta jednogłośnie. 

 

- w sprawie szczegółowości budŜetu Gminy Nowa Słupia na 2010 rok 
 

Pytań czy teŜ uwag do powyŜszego projektu uchwały nie zgłoszono. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior odczytał projekt uchwały                          
Nr I/10/10 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 29 stycznia 2010r. w sprawie szczegółowości 
budŜetu Gminy Nowa Słupia na 2010 rok. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
Głosowanie: 
za – 14 radnych: p. Marian Borowiecki, p. Jerzy Domański, p. Adam Gałka, p. Henryk 
Gąsior, p. Ewa Guz, p. Ryszard Karpiński, p. Urszula Kozłowska, p. Leszek Kulpiński,  p. Jan 
Marzec, p. Zenobiusz Nowiński, p. Ewa Pastuszyńska, p. Kazimierz Pawlik,  p. Rafał 
Piasecki, p. Jerzy Roman.                
przeciw – 0 

wstrzymało się – 0    
 

W wyniku głosowania uchwała Nr I/10/10 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 29 stycznia 
2010r została przyjęta jednogłośnie. 
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W tym miejscu obrad Przewodnicząca Rady Gminy pani Ewa Guz ogłosiła przerwę trwającą 
w godz.  11.25 – 11.50. 
  

Ad. pkt. 6.  Uchwalenie budŜetu Gminy Nowa Słupia na 2010 rok 
 

Skarbnik Gminy pani Marzanna Jop odczytała uchwałę Nr 212/II/2009 I Składu Orzekającego  
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 15.12.2009r. w sprawie opinii                       
o projekcie uchwały budŜetowej Gminy Nowa Słupia na 2010 rok wraz z objaśnieniami                 
i informacją o stanie mienia komunalnego. Opinia ta jest pozytywna. 
 

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy pani Ewa Guz otwarła dyskusję nad projektem 
uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu Gminy Nowa Słupia na 2010 rok. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior podkreślił, Ŝe w tej kadencji wykonano 
i wciąŜ wykonuje się wiele inwestycji. W projekcie budŜetu na ten rok ujęte jest 20 
wieloletnich zadań inwestycyjnych i 2 zadania roczne. Sześć zadań z tych dwudziestu dotyczą 
całej społeczności naszej gminy. Są to: modernizacja ujęcia wody w Woli Zamkowej, 
przebudowa oczyszczalni ścieków w Rudkach, przebudowa drogi wojewódzkiej wraz                     
z obwodnicą w Nowej Słupi, modernizacja Gminnego Ośrodka Kultury w Nowej Słupi                  
z siedzibą w Rudkach, budowa centrum kulturowo-archeologicznego w Nowej Słupi                            
i budowa hali sportowej w Nowej Słupi. Natomiast trzy zadania w tym budŜecie (budowa 
sieci wodociągowej w m-ci Dębno, Jeziorko, Jeleniów, budowa sieci wodociągowej w m-ci 
Włochy i Skały, budowa sieci wodociągowej w m-ci Pokrzywianka, Cząstków, Nowa Słupia, 
Stara Słupia i Dębniak) dotyczą aŜ 10 miejscowości. Podkreślił, Ŝe szkoda iŜ w poprzednich 
kadencjach nie wykonano tego zadania chociaŜ w trzech miejscowościach, co by odciąŜyło 
tegoroczny budŜet. 
Wyraził swoje zadowolenie faktem, iŜ pan Wójt dalej czyni wszystko w kierunku 
zwodociągowania i skanalizowania gminy. Wprowadził do zadań równieŜ opracowanie 
dokumentacji na budowę kanalizacji w miejscowościach: Cząstków, Pokrzywianka, Stara 
Słupia, Rudki oraz opracowanie dokumentacji na budowę oczyszczalni ścieków dla Dębna               
i Jeziorka. 
Umieszczając te zadania, pan Wójt robił to pod kątem pozyskania dofinansowania na ich 
realizację. Jest to bardzo waŜne i dlatego aby to osiągnąć, gmina jest zmuszona zaciągnąć 
kolejne kredyty. Podkreślił, Ŝe w tym roku prawie kaŜda gmina zaciąga kredyty po to tylko, 
aby pozyskać środki z UE. Jeśli uda się zrealizować zadania ujęte w tym budŜecie, będzie to 
wielki sukces naszej kadencji i pana Wójta. Dlatego teŜ będzie za przyjęciem tego budŜetu. 
Radna pani Ewa Pastuszyńska stwierdziła, Ŝe budŜet gminy na ten rok jest bardzo ambitny, 
ujęte jest w nim wiele zadań inwestycyjnych dla kaŜdej miejscowości. Aby go zrealizować 
musimy mieć wkład własny do pozyskania środków z UE i dlatego musimy zaciągać kolejne 
kredyty. Inwestycje wykonane w gminie pozostaną dla wszystkich mieszkańców. Dobrze, Ŝe 
postawiliśmy na priorytety jak wodociągi i kanalizacja. śyczyła panu Wójtowi jego realizacji.  
Radny pan Zenobiusz Nowiński podkreślił, Ŝe ogromne zadłuŜenie gminy to pętla na szyję 
dla gminy. Doprowadzi ono do upadku gminy i do tego, Ŝe wejdzie tu komisarz, a następnie 
syndyk masy upadłościowej. Będzie sprzedawał budynek Gminnego Domu Kultury w Nowej 
Słupi z/s w Rudkach, zacznie sprzedawać ośrodek sportowo-rekreacyjny w Baszowicach, na 
pewno sprzeda jeden budynek Urzędu Gminy w Nowej Słupi, budynek Szkoły Podstawowej 
w Jeleniowie, budynek remizy straŜackiej w Nowej Słupi i tym będzie spłacał zadłuŜenie 
gminy. Jednocześnie radny uwaŜał, Ŝe za mało w tym budŜecie przekazano na Ochotnicze 
StraŜe PoŜarne, głównie w Nowej Słupi i Paprociach. Uznaje, Ŝe trzeba zrobić cięcia                   
w wydatkach na administrację. Dlatego teŜ będzie głosował przeciw podjęciu tego budŜetu. 
Radna pani Ewa Pastuszyńska odnosząc się do wypowiedzi pana Zenobiusza Nowińskiego, 
zwróciła mu uwagę, Ŝe jako drugi radny Nowej Słupi nie uczestniczy w zebraniach wiejskich 
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tej miejscowości. W ubiegłym tygodniu na takim zebraniu poruszano min. sprawy dotyczące 
OSP w Nowej Słupi.     
Radny pan Ryszard Karpiński stwierdził, Ŝe juŜ zaczęła się kampania wyborcza. Odnosząc się 
do budŜetu gminy to moŜe powiedzieć, Ŝe kiedy zaczynała się ta kadencja zadłuŜenie było 
powyŜej 7 mln. zł. Tylko pada pytanie, ile z tego udało się uzyskać dofinansowania z UE?              
Dodał, Ŝe teraz kiedy mamy moŜliwość pozyskać 50% dofinansowania danej inwestycji, to 
nierozsądnym byłoby z tego nie skorzystać, nawet kosztem kredytu. UwaŜa, Ŝe ten budŜet jest 
dobry i będzie głosował za jego przyjęciem. 
Radny pan Adam Gałka przytoczył następujące dane z poprzedniej kadencji: jego zdaniem 
min. wykonane zostało 26 km dróg powiatowych, wybudowano wodociąg i kanalizację          
w Serwisie, wybudowano wodociąg w Baszowicach i Hucisku. Natomiast zadłuŜenie gminy 
na dzień 26.11.2006r. jego zdaniem wynosiło 5.571.276 zł, na dzień 31.12.2007r. wynosiło 
8.066.306 zł, a dzisiaj mamy zadłuŜenie gminy, prawie 52%. Pyta się, za co będą realizowane 
inwestycje w przyszłych latach. Stwierdził, Ŝe w ten sposób gmina „pójdzie z torbami”. 
Twierdził takŜe, Ŝe trzeba zmniejszyć wydatki na kulturę.  
Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior zwracając się do radnego pana Adama 
Gałki stwierdził, Ŝe zajmuje dziś takie stanowisko poniewaŜ u niego w miejscowości ma 
wykonane wszystkie moŜliwe inwestycje. Pyta się, czy mamy prowadzić inwestycje                
w gminie, czy mamy ich nie prowadzić i chować głowę w piasek? To jest dobro dla 
społeczeństwa. A kredyty musimy zaciągać po to, aby pozyskać dofinansowanie na te 
inwestycje. Przykładem niech będzie gm. Pawłów, która świadomie w tym roku zaciąga 
kredyt powyŜej 10 mln. zł tylko po to, aby pozyskać dofinansowanie z UE na inwestycje.           
W następnych latach na wodociągi i kanalizacje nie będzie juŜ takiej moŜliwości.  
Przewodnicząca Rady Gminy pani Ewa Guz podkreśliła, Ŝe kredyty ciągle się spłaca (w tym 
roku spłacimy kredyt w wysokości 1,3 mln. zł). Nie róbmy paranoi, Ŝe w następnych latach 
nie będzie środków na dalszą realizację rozpoczętych inwestycji, jak to zarzuca radny pan 
Adam Gałka. Kto inwestuje, zawsze kredyty zaciąga. Zgadza się z wypowiedzią swojego 
zastępcy pana Henryka Gąsiora, Ŝe sołectwo Baszowice ma juŜ wszystkie inwestycje i dlatego 
radny pan Adam Gałka wychodzi z takimi zarzutami. W ubiegłym roku, kiedy chodziło                 
o budowę kanalizacji w jego miejscowości to budŜet zeszłoroczny popierał i nie podnosił, Ŝe 
zaciąga się kredyt min. na tę inwestycję. 
Radny pan Marian Borowiecki w swej wypowiedzi przypomniał, Ŝe padło tu takie 
stwierdzenie, Ŝe radni nie wiedzą co to jest budŜet. Chyba rzeczywiście są tacy, co nie 
wiedzą, poniewaŜ ówczesny przewodniczący rady, przez pół roku nie mógł uchwalić 
pierwszego budŜetu tej kadencji ze względu na uchybienia formalne. Niech nie próbuje 
szkolić radnych, tylko niech sam się przeszkoli w tym zakresie. Dodał, Ŝe projekt budŜetu 
gminy na ten rok jest opracowany na miarę moŜliwości jakie są w tej chwili. śyczy tylko jego 
realizacji, poniewaŜ nie ma takiej miejscowości, która by nie zyskała w tym budŜecie gminy. 
Przewodnicząca Rady Gminy pani Ewa Guz dodała, Ŝe po zmianie osób na stanowisku 
przewodniczącego rady gminy, teraz budŜety są uchwalane poprawnie, czyli zaleŜy to                  
w duŜym stopniu od przewodniczącego rady gminy. 
Radny pan Jan Marzec przytoczył następujące słowa: „dobrze jest rządzić, jak się ma                       
z czego”. Stwierdził, Ŝe Nowa Słupia jest specyficzną gminą, w której opozycja co kampania 
wyborcza przytacza te same argumenty, Ŝe gmina padnie itp. Tak teŜ było w poprzedniej 
kadencji, a tak się nie stało – gmina nadal istnieje i przejdzie do historii z tą radą, która 
wykonała tyle inwestycji za władzą obecnego Wójta pana Wiesława Gałki. Tegoroczny 
budŜet, na miarę tej gminy jest bardzo dobry i dlatego będzie głosował za jego przyjęciem. 
Radny pan Kazimierz Pawlik odnosząc się do zaciągania kredytów, przytoczył przykład 
gminy Daleszyce, która miała zadłuŜenie do granic moŜliwości, a podźwignęła się i nadal 
istnieje. Podkreślił, Ŝe od 1994r. zabiegał o wodociąg w swojej miejscowości - 
Bartoszowinach i dopiero obecny Wójt pan Wiesław Gałka w ciągu dwóch ostatnich lat 
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wykonał tę inwestycję. Sama Nowa Słupia zyskała wiele ogromnych inwestycji: jak budowę 
hali sportowej czy teŜ centrum kulturowo-archeologicznego. Będzie głosował za przyjęciem 
tegorocznego budŜetu gminy. 
Radny pan Jerzy Roman zwrócił uwagę, Ŝe nie moŜna mówić, iŜ w poprzedniej kadencji nic 
się nie robiło, a kredyty były zaciągane. Jako radny poprzedniej kadencji moŜe stwierdzić, Ŝe 
były wykonywane inwestycje z dofinansowaniem. Podał ich przykłady. Kredyty były i będą 
zaciągane. JeŜeli tym sposobem stwarza się moŜliwość uzyskania 50% dofinansowania to 
zaciągajmy je i wykonujmy zaplanowane inwestycje – stwierdził radny. Będzie głosował za 
tym budŜetem, poniewaŜ miejscowość Skały i Włochy moŜe nareszcie doczekają się 
wodociągu. 
Radny pan Jerzy Domański podkreślił, Ŝe będzie głosował za budŜetem. Zaapelował, aby 
Plany Odnowy Miejscowości był przyjęte takŜe dla Bartoszowin, Dębna czy teŜ innych 
miejscowości. 
Radna pani Urszula Kozłowska stwierdziła, Ŝe będzie głosowała za przyjęciem budŜetu, 
poniewaŜ chce, aby wszystkie miejscowości posiadały wodociągi. Nadmieniła, Ŝe woda                 
w wodociągu w miejscowościach Paprocice, Milanowska Wólka i Dębniak jest najgorszej 
jakości - zanieczyszczona i śmierdzi. Dlatego prosi, aby wygospodarować środki finansowe 
na wymianę rur na tym wodociągu lub teŜ w inny sposób uzyskać poprawę jakości tej wody. 
Radny pan Rafał Piasecki podkreślił, Ŝe poprzez takie kłótnie wprowadzamy destrukcję rady. 
Tu na ziemi Świętego KrzyŜa powinniśmy przede wszystkim pracować w zgodzie i dla dobra 
społeczeństwa. Poprzez cztery lata zgadzaliśmy się na zaciągnięty kredyt i teraz nie kłóćmy 
się z tego powodu. Ma nadzieję, Ŝe przyjdzie taki czas, kiedy ta gmina będzie miała coraz to 
mniejsze zadłuŜenie. Teraz natomiast musimy wykonać inwestycje priorytetowe jak woda          
i kanalizacja. Trzeba ściągać do naszej gminy turystów, którzy zwiększą nasz budŜet. Aby to 
uczynić musimy wcześniej zainwestować w gminę poprzez inwestycje. 
Oczywiście będzie głosował za przyjęciem tego budŜetu. 
Radny pan Leszek Kulpiński podkreślił, Ŝe jako radny, chce przyczynić się do stworzenia 
następnemu pokoleniu godziwych warunków Ŝycia w tej gminie. Głownie do zrealizowania 
postawionych tu priorytetów jak wodociągi i kanalizacja. Wszystkie inwestycje ujęte w tym 
budŜecie są dla nas konieczne. Martwi go tylko zbyt mała kwota przeznaczona w tym roku na 
budowę oczyszczalni ścieków i sieci kanalizacyjnej dla Dębna i Jeziorka. Ma nadzieję, Ŝe ta 
inwestycja zostanie w niedługim czasie zrealizowana. Co do zadłuŜenia gminy, to ono narasta 
juŜ od dawna i będzie wzrastać, bo wzrastają nasze potrzeby. Dodał, Ŝe powinniśmy skończyć 
z tym absurdem odwiecznej wojny w tej radzie i powinniśmy się zacząć wspólnie szanować. 
Dla dobra tej gminy musimy wspólnie i uczciwie pracować do samego końca tej rady. 
Będzie za przyjęciem tego budŜetu, bo wszystkie inwestycje ujęte w tym budŜecie są nam 
niezbędne. 
Na koniec dyskusji głos zabrał Wójt Gminy pan Wiesław Jerzy Gałka. Podkreślił, Ŝe jesteśmy 
w tej chwili postrzeganą gminą, która najwięcej zrobiła dla straŜy poŜarnej. Wszystkie 
wyjazdy straŜy poŜarnej do zdarzeń losowych są finansowane w 100% przez budŜet gminy                
i z tego tytułu nie ma Ŝadnych zadłuŜeń. Twierdzenie, Ŝe teraz straŜ będzie stratna jest tylko 
czystą demagogią. Wybudowano garaŜe dla dwóch samochodów poŜarniczych, wykonano 
zewnętrzną elewację na budynku remizy straŜackiej w Nowej Słupi i będzie wykonany 
remont wewnątrz tego budynku, zakupiono teŜ dwa samochody straŜackie oraz wykonano 
elewację budynku OSP Sosnówka. 
Jeśli chodzi o zadłuŜenie to informuje, Ŝe na koniec 2006 roku wynosiło ono nie jak podał 
radny pan Adam Gałka 5 mln., a faktycznie 7.598.773,94 zł i Ŝe zadłuŜenie gminy w 2010r. 
nie będzie 52% a tylko 50,42%.  Celem porównania zadłuŜenia w tej kadencji podał, Ŝe: 
-  w 2006r. zadłuŜenie gminy wynosiło 38,29% dochodów budŜetu gminy, 
- w 2007r. zadłuŜenie gminy wynosiło 34% dochodów budŜetu gminy - zadłuŜenie zmalało 
ponad 4%, 
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- w 2008r. zadłuŜenie wynosiło 37% dochodów budŜetu gminy. 
Projekt budŜetu gminy na 2010 rok został opracowany i przedłoŜony radzie. Jeśli ktokolwiek 
uwaŜa, Ŝe trzeba wydatki (czyli inwestycje) obciąć, to niech to powie jasno i wyraźnie. Dodał, 
Ŝe twierdził i nadal twierdzi, iŜ wielkim barbarzyństwem jest zadłuŜanie gminy wyłącznie na 
inwestycje, które nie mają Ŝadnego dofinansowania. I tak było w roku wyborczym 2006 – 
kredyt prawie 4 mln zł., a jakie było w tamtym roku dofinansowanie? My teraz kredyty 
zaciągamy tylko na wkład własny do inwestycji, które chcemy zrealizować. W tegorocznym 
kredycie będzie do spłaty kwota 1 ml 300 tys. kredytu zaciągniętego w roku 2006 i w 
wcześniejszych latach. Jak przejmował gminę to widział to potworne zadłuŜenie – 38%, ale 
sobie poradził i będzie radził sobie dalej. A z tych dzisiejszych stwierdzeń o sprzedaŜach 
przez syndyka budynków gminnych, ile będzie prawdy to się okaŜe na koniec roku.       
  

Przewodnicząca Rady Gminy pani Ewa Guz odczytała projekt uchwały Nr I/11/10 Rady 
Gminy Nowa Słupia z dnia 29 stycznia 2010r. w sprawie uchwalenia budŜetu gminy Nowa 
Słupia na 2010 rok. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
Głosowanie: 
za – 12 radnych: p. Marian Borowiecki, p. Jerzy Domański, p. Henryk Gąsior, p. Ewa Guz,  
p. Ryszard Karpiński, p. Urszula Kozłowska, p. Leszek Kulpiński, p. Jan Marzec, p. Ewa 
Pastuszyńska, p. Kazimierz Pawlik, p. Rafał Piasecki, p. Jerzy Roman.  
przeciw – 2 radnych: p. Adam Gałka, p. Zenobiusz Nowiński. 
wstrzymało się – 0   
 

W wyniku głosowania uchwała Nr I/11/10 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 29 stycznia 
2010r została przyjęta przy dwóch głosach przeciw. 
 

W tym miejscu obrad Przewodnicząca Rady Gminy pani Ewa Guz wręczyła Wójtowi Gminy 
dopiero co przyjęty budŜet Gminy na 2010 rok i Ŝyczyła jego realizacji. 

 

Ad. pkt. 7  Interpelacje i zapytania radnych 
 

Radny pan Kazimierz Pawlik podniósł fakt niskiego ciśnienia na nowo wybudowanym 
wodociągu w Bartoszowinach oraz Ŝe 4 domostwa na jego końcu nie mają wody w ogóle. 
Poprosił o zajęcie się tą sprawą oraz o poczynienie wszelkich starań o jak najszybsze 
wykonanie kanalizacji w Bartoszowinach. 
Radny pan Leszek Kulpiński zadał pytanie, czy pan Wójt w tym tygodniu kontaktował się              
z panem Ślizem – projektantem budowy kanalizacji i oczyszczalni ścieków dla Dębna                        
i Jeziorka. 
Radny pan Adam Gałka zadał pytanie, dlaczego radny pan Zenobiusz Nowiński nie otrzymał 
kalendarza na rok 2010. 
Innych interpelacji czy teŜ zapytań nie zgłoszono. 
Wójt Gminy pan Wiesław Jerzy Gałka wyjaśnił Ŝe: 
- z panem Ślizem skontaktuje się dopiero teraz, kiedy juŜ przyjęto budŜet, 
- odnośnie zbyt niskiego ciśnienia na wodociągu w Bartoszowinach to juŜ są prowadzone 
rozmowy z Wójtem gm. Bieliny w tej sprawie, 
- budowa kanalizacji w Bartoszowinach będzie uzaleŜniona od gotowości przyjęcia ścieków. 
Następnie Przewodnicząca Rady Gminy pani Ewa Guz wyjaśniła, Ŝe kalendarze na 2010 rok 
były rozdawane członkom komisji na wspólnym ich posiedzeniu, a poniewaŜ pan Zenobiusz 
Nowiński nie jest członkiem Ŝadnej komisji, to nie mógł go otrzymać.  
 

Ad. pkt. 8 Wolne wnioski i informacje 
 

Przewodnicząca Rady Gminy pani Ewa Guz w akcencie dobroci serca zaapelowała do 
wszystkich obecnych na sali o włączenie się do zbiórki plastikowych nakrętek (w sklepie           
p. Dutkiewicza w Nowej Słupi) celem wsparcia w ten sposób chorego na cukrzycę dziecka           
z miejscowości Jeleniów. Zbiórka ta pomoŜe w zakupie temu dziecku pompy insulinowej. 
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